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brak zdjęcia

Nawet o milion złotych może być mniejsza subwencja oświatowa dla szkół ponadgimnazjalnych w powiecie
cieszyńskim. Wszystko przez to, że do pierwszych klas poszło mniej uczniów niż latach poprzednich. To realna
groźba - mówi nam Stanisław Kubicius członek rady powiatu odpowiedzialny za oświatę.

 

posłuchaj relacji

Mniej uczniów to mniejsze wydatki - ale niestety tak nie jest- dodaje Kubicius. Trzeba będzie ciąć w kosztach. 

 

posłuchaj relacji

Jan Bacza
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